
Fagerborg Menighet 
 

 

 

 

 

Menighetsrådsmøter i Fagerborg menighet2023-2027 

Tid:  29. januar 2025 kl.17.00 – 19.00 

Sted: Pilestredet 74, møterom 2.etasje.  

   

Andakt: [avklares]  
Innkalling: 

Navn   Funksjon   Tilstede 

Medlemmer   

Trine D. Mollan leder  

Finn Folke Thorp nestleder  

Vanja Strømstad medlem  

Inger Helene Enger medlem  

Marius A. Thoresen medlem  

Ingrid Lovise Ruud medlem  

Frank Grimstad medlem  

Anne Elisabeth Kaldhol medlem  

Arne Vegard Scheie medlem  

Jostein M. S. Vevatne medlem  

Sunniva Gylver sokneprest  

Varaer   

Pål Christian S. Njøstad varamedlem  

Daniel Gaim varamedlem  

Ingvild Kristine Lysne varamedlem  

Anders N. Harboe varamedlem  

Harald H. Strand varamedlem  

Anders Hole Gjengedal daglig leder/ 

sekretær 

 

Kristian Engelstad Kvalem Fungerende 

sokneprest 

 

 

Møteleder: Trine D. Mollan 

 

Sekretær: Anders Hole Gjengedal  

 

Sak 03/25 Godkjenning av innkalling og saksliste.  

Se vedlegg til epost. 

Forslag til vedtak: «Innkalling og saksliste vedtas.» 

 

Sak 04/25 Godkjenning av protokoller fra menighetsrådsmøtet 03.13.24 og 08.01.25  

 Se vedlegg til epost.  

   

 Forslag til vedtak: «Protokollene godkjennes.» 

  

Sak 05/25 Offeroversikt 2025 



Viser til sak 76/24. Se forslag ofringene i Fagerborg menighet 2025 i vedlegg til 

innkalling.   

Sokneprest Gylver hadde laget et forslag til formål og datoer.   

Forslag til vedtak: «Den vedlagte offerlisten for 2025 godkjennes» 

 

Sak 05/25 Budsjett Fagerborg 2025 

Se to vedlegg. 

Budsjettet blir gjennomgått på overordnet nivå, med mulighet til å stille spørsmål. 

Fagerborg diakonale stiftelse (FDS) søkes om midler for å dekke merforbruket. 

 

Forslag til vedtak: «Budsjettet for 2025 godkjennes.» 

 

Sak 06/25 Trosopplæringsbudsjett Fagerborg 2025 

Se to vedlegg. 

Budsjettet blir gjennomgått på overordnet nivå, med mulighet til å stille spørsmål. 

Fagerborg diakonale stiftelse (FDS) søkes om midler for å dekke merforbruket. 

 

Forslag til vedtak: «Budsjettet for 2025 godkjennes.» 

 

Sak 07/25 Tak barnehage 

 Bruttobeløpet barnehagen har betalt for taket i barnehagen er kr,1.517.415,-  eks. 

moms blir beløpet kr.1.213.932,-. Barnehagens styre ber menighetsrådet om å dekke 

det overskytende beløpet Da betyr det at menigheten skal betale kr.595.761,- til 

barnehagen (bankkto. 1730.11.50350).   
 

Forslag til vedtak: «Overføring av kr.595.761,- til barnehagens konto for utbedring av 

tak godkjennes. Menighetsrådet oppfordrer barnehagens styre til å legge frem plan for 

innsparing og vedlikeholdsplan» 

 

Sak 08/25 Tilsettingsprosess sokneprest 

 Se utkast til utlysningstekst i vedlegg 

 Domprost Pål Kristian Balstad forsøker å publisere med søknadsfrist 24. februar 2025.

 Videre prosess og deltakelse avklares seinere. 

Vikariat i kapellanstilling ikke avklart. Biskopen kan holde i gudstjeneste Palmesøndag 

og Potterpåsken, øvrig behov må løses av vikar frem til ny sokneprest er på plass. 
 

Forslag til vedtak: «Menighetsrådet kom med innspill til utlysningstekst. MR gir AU 

fullmakt til å innarbeide de fremkomne innspillene i utlysningsteksten i samarbeid med 

domprosten» 

Sak 9/25 Dagen i Stensparken 

Utegudstjeneste 15. juni med Vestre frikirke – Dagen i Stensparken: 
AU/MR må ta stilling til at menigheten får en større del av kostnadene (i parken) eller 
holde i arrangementet aleine utenfor kirken.  

Utgifter 2024 (A Systems Konsult Per Amundsen, Rema 1000, Europris, 
Caledonia jazzband) 29037,-  
inntekter 2024 (Salg kirken  - Vipps 25.08, Salg kirken  - kontanter 25.08, Offer 
e.m - vipps 25.08, Offer e.m - kontanter 25.08) 14693,- 
Differansen mellom utgifter og inntekter har tidligere blitt delt mellom 

menighetene. 

 Forslag til vedtak: «Menighetsrådet ønsker å prioritere arrangementet i Stensparken 

selv om dette skulle bli uten bidrag fra Vestre frikirke.» 

Sak 10/25 Orienteringssaker 

▪ Seminar fro MR/Stab 2. mars utsatt, ny tid avklares når bemanningssituasjonen 
i stab er avklart.  



▪ Status skjermløsning i kirkerommet 
▪ Heidi slutter i februar, vi har ikke noen som kan ta over Englebarna. Hun har 

sjekket med et par stykker som hun har tenkt kunne være mulige 
«Englevoksne», men har ikke fått napp. Det er ønskelig med kontinuitet i 
Englebarna, uten at vi har løsning klar. 

 Forslag til vedtak: «Menighetsrådet tok informasjonen til etterretning.» 

  

Sak Evt. 

 


